
   
Verslag Algemene Leden Vergadering Golfvereniging De Batouwe 
24 november 2020 via Zoom (online) 
 

Aanwezig:  Pieter van Noord (voorzitter) 
  Barend de Graaff (secretaris) 
  Rens Plandsoen (penningmeester) 
  Ria van der Peet (bestuurslid) 
  37 leden 
  Marloes Gebuijs (office manager en notulist) 
 
 
1. Opening 
Voorzitter Pieter van Noord heet aanwezigen welkom op deze ALV die i.v.m. de 
coronamaatregelen online plaatsvindt via Zoom. Hij legt uit dat iedereen in de ‘mute-stand’ 
staat. Als iemand wil spreken, geef dit dan aan in de chat, dan krijgt diegene de kans te 
spreken. 
Voorafgaand zijn er ongeveer 15 leden geweest die vragen en/of opmerkingen hadden n.a.v. 
de verzonden agenda en vergaderstukken. Zij zijn allen al beantwoord door de 
bestuursleden. Als dit niet afdoende is geweest, laat dit dan alsjeblieft weten.  
De stemmingsuitslag (n.a.v. het digitale stemformulier) over van te voren bepaalde punten 
wordt behandeld bij het betreffende punt. 
 
2. Mededelingen Bestuur 
De voorzitter vraagt een moment stilte uit respect voor de overleden leden in de afgelopen 
maanden: Adrie Dorresteyn, Albert Baars, Peter van den Broek, Ria van Hees-Bouwmeester 
en Gilbert Highet.  
 
Terugblik op informatiebijeenkomst van 29 oktober.  
Er is door Gerrit van Solkema, bedrijfsleider, uitgelegd hoe de ontwikkelingen in de baan, 
n.a.v. de sluiting van de Kleine Baan, er uit gaan zien. Deze schetsen en plaatjes zijn op de 
website gepubliceerd. Ook gaf het bestuur uitleg over de procedure van het nieuwe contract 
tussen vereniging en BV.  
 
De ontwikkeling van het ledenbestand 
Momenteel telt de vereniging 1070 leden. Tot nu toe zijn 49 opzeggingen ontvangen, 
waarvan 10 leden van de 9-holesbaan. Er was eerst zorg dat veel leden van de 9-holesbaan 
zouden opzeggen, na sluiting Kleine Baan, maar dit lijkt mee te vallen. Men stapt over op het 
nieuwe 9-holeslidmaatschap. 
 
Bijna 90 mensen hebben zich gemeld om hun lidmaatschap om te zetten naar het nieuwe 9-
holeslidmaatschap. Bij het instellen van dit lidmaatschap is rekening gehouden van circa 100 
leden die dit zouden doen.  
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Ruim 70% is gewoon lid, met onbeperkt speelrecht. Er zijn 70 jeugdleden en ook 70 
bedrijfsleden met verenigingslidmaatschap.  
 
De ervaring leert dat eind november nog reacties t.a.v. lidmaatschap te verwachten zijn. Pas 
begin december is het beeld van ledenwijzigingen compleet. 
 
Horeca 
Deze coronatijd is zwaar voor het Batouwerestaurant van Jurgen van Beek. Via de 
nieuwsbrief zal hij straks de leden vragen om een saldo te storten. Dit helpt hem om geen 
liquiditeitsprobleem te krijgen in deze periode.  
Jurgen vroeg het bestuur ook of een verplichte barfee zou kunnen worden ingesteld. Het 
bestuur neemt vooralsnog het standpunt in dit niet te willen propageren. Mocht er vanuit de 
vergadering behoefte aan zijn, dan kunnen we daar straks nog over van gedachten wisselen. 
Penningmeester Rens Plandsoen komt er bij de financiën nog op terug. 
Het bestuur is van mening dat de actie om vooraf te storten hem al een eind tegemoet 
komt.  
 
Wereld Handicap Systeem 
NGF heeft medegedeeld dat 1 maart 2021 landelijk de invoerdatum is voor het nieuwe 
systeem. Er moeten nog wat softwarematige aanpassingen plaatsvinden.  
Jos Overdijk (voorzitter HBR-commissie) is bereid om toelichting te geven op de 
aanpassingen die op De Batouwe in de baan moeten worden gedaan. 
 
3. Ingekomen stukken 

Mail Elly de Regt d.d. 11 november 2020 over o.a. de procedure van de online ALV en enkele 

inhoudelijke punten, waaronder het gevraagde mandaat om het nieuwe contract met de BV 

te mogen ondertekenen, de herverkiezingsprocedure en vragen omtrent financiële prognose 
2020. 

4. Notulen ALV 19 november 2019 
Het bestuur gaat er vanuit dat iedereen deze heeft doorgenomen. Via het stemformulier 
heeft iedereen ingestemd met deze notulen. De notulen worden goedgekeurd en 
vastgesteld. 
 
Helma Zijlstra vraagt of de lustrumwedstrijd van 2020 wordt doorgezet naar 2021. Dit is 
zeker de intentie en er wordt vanuit gegaan dat de Wedstrijdcommissie hiervoor een 
geschikte datum gaat vinden. 
 
5. Financieel jaarverslag 2019 

a. Toelichting 
Rens Plandsoen, penningmeester, stelt dat de cijfers van 2019 al maanden op de website 
staan en ieder lid deze heeft kunnen inzien. De instemming van de leden hiermee bedroeg 
100%. 
 b. Verslag Kascommissie 
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De Kascommissie heeft in haar verslag (ook gepubliceerd op de website) aangegeven geen 
vreemde zaken te hebben geconstateerd en heeft voorgesteld om het bestuur decharge te 
verlenen voor het gevoerde (financiële) beleid in 2019.  
 c. Decharge bestuur 
Met volledige instemming van de leden via het stemformulier is decharge aan het bestuur 
verleend voor het gevoerde (financiële beleid) 2019. 
 
Het lage positieve saldo (€ 275) over 2019 is toegevoegd aan de reserves van de vereniging. 
 
6. Kascommissie; benoeming nieuw lid 
Pieter van Noord meldt dat Manus van Vuren, die voorzitter was, vanwege het verstrijken 
van de zittingstermijn uit de Kascommissie stapt. Herman Steijger wordt nu voorzitter. De 
Kascommissie heeft voorgesteld om Koos de Bree als tweede lid van de Kascommissie te 
benoemen.  
De voorzitter veronderstelt dat iedereen hiermee kan instemmen. De aanwezigen gaan er 
mee akkoord.  
 
7. Financiën 
      - Tarieven 2021 
Deze zijn reeds gepubliceerd en hierop zijn nauwelijks reacties op gekomen. Het bestuur 
gaat er vanuit dat deze tarieven nu een feit zijn en geen nadere toelichting behoeven. 
 
      - Prognose 2020 / Begroting 2021 
Prognose 2020 
Redelijke groei leden leidt tot hogere contributie-opbrengst. 
In 2021 is voor de contributie uitgegaan van € 75 voor volwassenen en € 25 voor jeugdleden. 
Er wordt rekening gehouden met 65 opzeggingen, maar ook met een toename van nieuwe 
leden. 
 
Uitgaven 
Prognose resultaat is hoger dan begroot, vanwege het niet kunnen doorgaan van activiteiten 
door corona (lustrum, golfmaand).  
De Heerencommissie is de enige commissie die een kleine bijdrage ontving (vanwege niet 
doorgaan wedstrijd in golfmaand) voor de slotdag Heeren. Dit was conform afspraak. De 
Dames- en Seniorencommissie hebben geen slotdagactiviteit gehad.  
Bij het lustrum staat een bedrag aan werkelijke kosten (aanschaf vlaggen, doppers, 
handdoekjes, ballen en bijdrage voorwedstrijden voor de lustrumwedstrijd).  
De complete reservering staat er nog voor volgend jaar, en de kosten komen voor rekening 
van 2020. 
Het bestuur wil iets meer reserveren voor 2021 (€ 2500) voor extra te besteden aan lustrum.  
 
Commissies krijgen wat meer budget  toegewezen in 2021, omdat hiervoor ruimte is.  
 
Resultaat van bijna € 10.000. Dit kan naar de reserves. Deze zijn echter al groot. Het bestuur 
wil in 2021 plannen uitwerken waarbij een flink deel van de reserves aan besteed wordt. Dit 
wordt dan aan de ALV voorgelegd.  
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Ter ondersteuning van de horeca wil het bestuur voorstellen om dit jaar nog een bedrag van 
€ 10.000 als voorschot te betalen aan de horeca en dat de facturen van de horeca hierop 
afgeboekt worden.  
Dit stelt het bestuur voor in het kader van solidariteit met de horeca.  
Er wordt een korte pauze ingelast, om de meningen te peilen van de aanwezigen t.a.v. dit 
voorstel.  
Na de pauze is duidelijk dat in elk geval 19 aanwezigen een positieve reactie hebben 
gegeven, dat is een meerderheid. Inclusief de instemming van de 5 bestuursleden is het 
voorstel aangenomen. 
 
Helma Zijlstra informeert naar het weerstandsvermogen van de vereniging. 
Rens meldt dat de vereniging een reserve heeft van bijna € 200.000. Gekeken moet worden 
aan welke verplichtingen de vereniging altijd moet kunnen voldoen. Streven is om in elk 
geval zeker € 100.00 aan reserves te behouden.  
 
Het stemmingsresultaat t.a.v. begroting en prognose: bijna 100% van de leden stemt 
hiermee in. 
 
Verry van Rossum vraagt of het bestuur gedacht heeft aan het verstrekken van een lening 
aan de horeca. 
Rens ziet het betalen van een voorschot al als een soort lening, omdat er pas in het voorjaar 
kosten van de horeca komen.  
Het bestuur zal de ontwikkelingen afwachten en dan pas beslissen om eventueel wat extra’s 
te doen.  
 
8. Commissiezaken o.a. voorstel Leden van Verdienste 
Natasja Hoegee en Robin van Schaik zijn inmiddels verhuisd en nu heeft de 
Communicatiecommissie nog steeds twee vacatures. De voorzitter roept de leden op om na 
te denken of zij iemand weten die deze vacatures zouden kunnen invullen. Dit om de druk bij 
Marloes en Margriet Wennekes te verlagen.  
 
9-holesbaancommissie 
De commissieleden beëindigen allen hun functie in deze commissie. Een aparte commissie 
is, nu de Kleine Baan er niet meer is, misschien niet meer nodig. De WeCo is nu aan het 
bekijken of de wedstrijden die eerder op de Kleine Baan plaatsvonden, binnen deze 
commissie kunnen worden opgenomen.  
Pieter van Noord heeft even contact met de aanwezige Lex van Houtert en Karin van Erven. 
Beiden steken een duim omhoog, een teken dat de voorzitter dit juist heeft verwoord. 
 
Heerencommissie 
Afscheid Ceel Leppers als voorzitter van de Heerencommissie. Bij deze bedankt Pieter van 
Noord Ceel voor de vele jaren als voorzitter van de HeCo.  
 
Leden van Verdienste 
Daarnaast meldt de voorzitter dat op de Bestuurs-commissiewedstrijd al is aangekondigd dat 
Ceel Leppers én Frans de Morée zullen worden voorgesteld als kandidaten voor de titel Lid 
van Verdienste.  
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Beiden zitten rond de 20 jaar als vrijwilliger in de Heerencommissie. Ceel bijna 19 jaar, 
waarvan 8 jaar als voorzitter. Frans bijna 21 jaar in verschillende functies binnen deze 
commissie. Daarnaast hebben beide heren het in 2016 op zich genomen om de 
verenigingsruimten in het clubgebouw te renoveren door te schilderen en nieuw tapijt te 
leggen. 
Het bestuur stelt voor om hen beiden als Lid van Verdienste voor te dragen. Via Zoom zijn 
vele klappende handen te zien.  
Pieter van Noord stelt vast dat in grote meerderheid de ALV instemt met het voorstel om 
zowel Ceel Lepper en Frans de Morée als Lid van Verdienste te benoemen. 
Hiervoor bestaat ook een blijk van waardering, wat op een later geschikt moment uitgereikt 
gaat worden i.o.m. beide heren.  
 
9. Overeenkomst met De Batouwe Golfsport B.V.; mandaat aan het bestuur tot het 
tekenen van de definitieve versie meerjarenovereenkomst. 
Barend de Graaff licht de actuele stand van zaken toe. 
De bijlage met tarieven en financiële afspraken is belangrijk. De overige 8 pagina’s van het 
contract zijn geactualiseerd (rechten en plichten van beide partijen). 
Beide partijen hebben ingestemd met de tarieven voor 2021 en 2022. De tekst van de 
overeenkomst is aan de BV toegezonden. Het duurde een aantal weken voordat er een 
reactie van de BV op de tekst kwam.  
Een aantal leden informeerde terecht naar de inhoud en hebben de tekst mogen inzien. 
Inmiddels heeft de baaneigenaar laten weten akkoord te gaan met de tekst van de 
overeenkomst.  
Er zijn geen aanvullende vragen of opmerkingen vanuit de aanwezigen. 
 
Pieter van Noord kan nu vaststellen dat 90 leden via het stemformulier mandaat verleenden 
aan het bestuur om met de BV de zaak nu af te ronden. Een viertal leden stemden tegen, 
met de opmerking dat zij de inhoud niet kenden. Inmiddels is er persoonlijk contact met 
deze vier leden geweest. 
Expliciet wordt nog vermeld dat het contract een duur van 2 jaar heeft, gelijklopend met de 
tarieven die voor 2021 en 2022 gelden.  
 
10. Herverkiezing van drie leden van het bestuur 
 - Pieter van Noord, voorzitter 
 - Barend de Graaff, secretaris 
 - Rens Plandsoen, penningmeester 
Via het stemformulier konden de leden per bestuurslid laten weten om akkoord te gaan met 
de herbenoeming. 
Met slechts 2 blanco en 1 tegenstem zijn de bestuursleden in hun functie herkozen.  
 
11. Vaststelling datum voorjaars-ALV; voorstel is maandag 19 april 2021 (o.v.b.) 
Onder voorbehoud wordt maandag 19 april 2021 vastgesteld als datum voor de voorjaars-
ALV. 
De voorzitter durft de uitspraak te doen dat het bestuur op de voorjaars-ALV een vijfde 
bestuurslid er bij heeft. 
 
12. Rondvraag 
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Gail geeft aan dat er eerder werd gesproken over een dubbeldeks driving range. Nu zijn er 
andere plannen en is hiervoor dan ook toestemming verleend door de gemeente?  
Ja, dit is door de bedrijfsleider aan het bestuur gemeld.  
 
Op de vraag of dit allemaal gerealiseerd kan worden, weet het bestuur dat eind oktober de 
bedrijfsleider durfde te stellen dat alles begin april 2021 gereed kan zijn.  
In de tussentijd is er overleg met HBR-commissie en Commissie Natuur en Landschap 
geweest. 
Pieter vraagt of Jos Overdijk hierover meer kan zeggen.  
 
Jos Overdijk meldt dat er recent met Jannes Landkroon en Gerrit van Solkema is gesproken. 
De genoemde tijdslijn van 1 april 2021 is aan de orde gekomen. De driving range zal 
vernieuwd worden, en heeft niet veel impact op de baan. De putting- en chipping oefenhole 
komt op de plaats van de afslag van Appel 1.  
De Kersenlus krijgt nieuwe par 3/4 afslagen. Daar zijn nu al markering voor aangegeven.  
De BV werkt nog steeds met schetsen, waarover met architect Alan Rijks is overlegd. De BV 
is al bezig met aannemer, vergunningen e.d.  
In december wordt al aanvang gemaakt met de aanpassingen. Zit het mee dan is het begin 
maart klaar, anders eind maart.  
 
Daarna moet er door de NGF worden ingemeten (eind maart, begin april), alsmede een 
nieuwe course rating bepalen. Dit kan pas eind april. Daarna kunnen de nieuwe 
handicaptabellen gemaakt worden en kan de baan qualifying worden. 
Er is wel een tussenoplossing, waarbij Appel en Peer qualifying volgens de ouder 
courserating kunnen blijven.  
 
Nieuwe Wereld Handicap Systeem heeft een specifieke betekenis voor De Batouwe. 
Hierover zal de HBR-commissie een bericht plaatsen in NIEUWS! van begin december.  
HBR- en C&L-commissies blijven nauw betrokken en zullen zo maximaal mogelijk 
meewerken naar een zo soepel mogelijke overgang naar de nieuwe situatie. 
 
Verry van Rossum vraagt of de competitiewedstrijden kunnen doorgaan.  
Pieter van Noord heeft van de bedrijfsleider vernomen dat dit moet kunnen. Het voordeel is 
dat de competitie matchplay is. Op Peren en Appel zal dit zeker geen probleem zijn.  
Voor de C-competitie is het nog niet helemaal duidelijk wat de consequenties zijn.  
 
Helma Zijlstra vraagt of er ooit over een ledenraad is nagedacht i.p.v. een bestuur. 
Helma licht toe dat een ledenraad een aantal mensen is dat gedurende een aantal jaar een 
vaste groep is die in interactie met het bestuur treedt.  
Pieter van Noord geeft aan dat het bestuur hierover niet heeft nagedacht, omdat het 
bestuur er vanuit gaat dat leden zich altijd direct tot het bestuur kunnen richten.  
 
13. Sluiting 
Pieter van Noord bedankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid via Zoom en sluit de 
vergadering om 20.40 uur. 


